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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 

október 27-én 14 
00

 órakor megtartott soros, nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:    Nagy András polgármester 

 Patyi Norbert alpolgármester 

 Dr. Hajagos-Tóth Sándor képviselő  

 Hajagos-Tóth István képviselő 

 Mészáros László képviselő 

 Sütőné Kővágó Margit képviselő 

 Tóthné Frank Anikó képviselő 

 Valentovics Beáta jegyző. 

 

Nagy András – polgármester – köszöntötte a megjelent képviselőket. A megjelentés 

100 % 

 

Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testülete a soros, nyílt ülés napirendjét 

7igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Napirendi pontok 

 

1. Keretszerződés megkötése a fizetési számlára, alszámlára vezetési 

szolgáltatásokra és betét lekötésére. 

 (Írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Nagy András polgármester 

 

2. Adásvételi szerződés megkötése szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz. 

 (Írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Nagy András polgármester 

 

3. Polgármesteri beszámoló két testületi ülés közötti időszakról. 

(Szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Nagy András polgármester 

 

4. Egyebek 

 

1. Napirendi pont 

Keretszerződés megkötése a fizetési számlára, alszámlára vezetési 

szolgáltatásokra és betét lekötésére.  

(Írásbeli előterjesztés) 

 

Nagy András – polgármester – ismertette a Képviselő-testület tagjaival a fizetési 

számlákra, alszámlára vezetési szolgáltatásokra és betét lekötésekre vonatkozó 

előterjesztést.  

 

Két ajánlat érkezett az Önkormányzathoz, az egyik az OTP Bank Zrt ajánlata a 

Kecskeméti régió vezetőtől 2022. október 26-án. ATM telepítésre és számlavezetésre 
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indikatív ajánlatot adott a Bank, be- és kifizetős automatát telepítenének, melynek a havi 

díja 100.000.-Ft + ÁFA terhelné az Önkormányzatot. 

 

A másik ajánlat a Takarékbank Zrt-től érkezett, egyedi ajánlat. Az Önkormányzat számlái 

közötti utalás ingyenes lesz, ami jelentős megtakarítást eredményez. A Bank a jelenlegi 

épületben ATM-et üzemeltet, a központi épületet irodaháznak használják, tevékenységet 

még végeznek itt.  

 

Tóthné Frank Anikó – képviselő – támogatja, hogy a Takarékbankkal kössenek 

számlavezetési szerződést.  

 

Hajagos-Tóth István – képviselő – a lakosság körében is még sokan hezitálnak, attól 

teszik függővé a váltást, hogy lesz-e ATM a faluban. Ha a Takarékos ATM marad, sokan 

a bankszámlájukat sem viszik el. 

 

Nagy András – polgármester – támogatja a keretszerződés megkötését a Takarékbank 

Zrt-vel, támogatja az előterjesztés szerinti határozat-tervezet elfogadását.  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta: 

 

78/2022. (X.  27.) számú határozat 

Keretszerződés megkötése a fizetési számlára,  

alszámla vezetési szolgáltatásokra és betét lekötésére 
 

 

H a t á r o z a t 

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete a határozat 

mellékeltében szereplő keretszerződés köti a pénzforgalmi 

szolgáltatásokra, fizetési számla, meghatározott rendeltetésű fizetési 

számla és alszámla megnyitására és vezetésre, a megbízások 
teljesítésére a TAKARÉKBANK Zrt-vel (1117 Budapest, Magyar 

Tudósok körútja 9. G.ép. Cégjegyzékszám: 01-10-140275 Adószám: 

14479917-4-44 Statisztikai számjel: 14479917-6419-114-01) 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester és a jegyzőt a 

szerződések megkötésére. 

 

Felelős: Nagy András polgármester 

Határidő: 2022. november 30., a szerződés megkötésére  

 

 

 

 

 

 

 

 



3 
 

2. Napirendi pont 

Adásvételi szerződés megkötése szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz. 

 (Írásbeli előterjesztés) 

 

Nagy András – polgármester – ismertette a Képviselő-testület tagjaival a szociális célú 

tüzelőanyag vásárlásról készült adásvételi szerződés előterjesztését. Javasolja a határozat-

tervezet jóváhagyását.  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta: 

 

 

79/2022. (X.27.) számú határozat 

Adásvételi szerződés  megkötése szociális  

célú tüzelőanyag  vásárláshoz 
 

 

H a t á r o z a t  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete szociális 

tüzelőanyag vásárlás céljából adásvételi szerződést köt Deli Ottó  (6132 

Móricgát, Alsómóricgát 48. adószám: 78675939-2-23)  7022400 

nyilvántartási kódú erdőgazdálkodóval a melléklet szerződés alapján.  

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a szerződés 

megkötésére. 

 

Felelős: Nagy András polgármester 

Határidő: 2022. november 18., a szerződés megkötésére 

 

 

3. Napirendi pont 

Polgármesteri beszámoló két testületi ülés közötti időszakról 

(Írásbeli előterjesztés) 

 

Nagy András – polgármester – megkereste Bontovics István Tóthfalu polgármestere és 

tájékoztatta, hogy most zajlik a 2021-2027 Interreg-Ipa Magyarország-Szerbia határon 

átnyúló együttműködési program társadalmi egyeztetése. Magyarországi partnert 

keresnek; Jászszentlászló megfelel a kritériumoknak, kultúra-turizmus területén kívánnak 

pályázatot benyújtani. Tóthfaluban 12 civil szervezet van, és készek az együttműködésre. 

Előzetesen tájékoztatta Bontovics István polgármestert, hogy csak abban az esetben tud 

Jászszentlászló pályázni, ha nincs önerő, mert sajnos nincs rá forrás. A pályázati kiírást 

meg kell várni, és csak konkrét elképzelés esetén tudnak választ adni, hogy csatlakoznak-

e a pályázathoz. Arról is tájékoztatta a polgármester urat, hogy a gesztori feladatokat nem 

tudja Jászszentlászló vállalni. Egyenlőre elvi támogatást tudnak biztosítani a pályázat 

benyújtásához.  
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Petőfi szobrok telepítés megkezdődött, a szobor helyét kell kiválasztani, és a talapzatot 

elkészíteni. Egy mellszobor lesz a Petőfi emlékév alkalmából, az átadás kijelölt időpontja 

2023. 03. 14. Felkérte a Képviselő-testület tagjait, hogy gondolkodjanak, hol lenne a 

szobornak méltó, szép helye.  

 

Energetika kérdésében tájékoztatja a képviselőket, hogy a közvilágítás ára 13 szorosára 

emelkedett 21,73.- forintról 265.-Ft/kWh. Közvilágításon kellene és lehetne is spórolni. A 

lámpatestek számát lehet csökkenteni, azonban a naptáras közvilágítástól eltérni nem 

lehet. Ezt csak az Energetikai hivatal engedélyével lehet kérelmezni. Az MVM a 

közvilágítást felújítja, azonban csak akkor, ha az elektromos áramot a MVM-től vesszük 

legalább 3 évre. Ez a feltétele annak, hogy a közvilágítás felújítására ajánlatot adjanak.  

 

Tóthné Frank Anikó – képviselő – akkor mi lesz, ha leszerződünk három évre drága 

áron, és ki kell fizetni, akkor is, ha visszaesik az áram világpiaci ára.  

 

Nagy András – polgármester – sajnos arra kicsi az esély, hogy a világpiaci ár leessen. A 

közvilágítás felújítása most időszerű. A jelenlegi költségek mellett a 15 év megtérülési 

idő lecsökkent 10 évre. Lámpatesteket kell lecserélni, a jelenlegi lámpákat korszerű ledes 

lámpákra kell cserélni. A cserék elsődleges célja a közvilágítás költségeinek csökkentése.  

 

Mészáros László – képviselő – nem ért egyet azzal, hogy a központi utcákban erősebb 

legyen a közvilágítás, vagy sűrűbben legyenek a lámpatestek, a hátsó kis utcákban pedig 

ritkítsanak a lámpák számán. Ez olyan mintha lenne elsődleges polgár és lenne, aki 

másodlagos polgár. Aki a főutcán lakik, az élvezi a megtakarítást. A közbiztonság le fog 

romlani. Az a véleménye, hogy a lakosságot tájékoztatni kell, hogy tisztában legyenek a 

kialakult helyzettel.  

 

Nagy András – polgármester – nem arról van szó, hogy elsődleges vagy másodlagos 

polgárok laknak a faluban, hanem arról, hogy az energiával spórolni kell nincs más 

megoldás. Minden lakosnak érdeke, hogy takarékoskodjanak a villamosenergia 

költségen, mert más szolgáltatásokra lesz pénze a falunak.  

 

Sütőné Kővágó Margit – képviselő – mindenki a takarékosságon gondolkodik, az 

emberek meg fogják érteni.  

 

Nagy András – polgármester – Közvilágítás korszerűsítés tárgyában, egy szakembert 

fog meghívni a következő testületi ülésre, ahol mindenki felteheti a kérdését.  

 

Az Önkormányzat szociális ellátások terén biztosítja a falugondnoki, tanyagondnoki 

szolgáltatást, házi segítségnyújtást, demens nappali ellátását. Az idősek otthonában el kell 

gondolkodni a térítési díj emelésén. Erről jövő héten egyeztet az intézményvezető 

asszonnyal.  

 

A mezőgazdasági területeknél a szőlő kvótát el kell adni, mert jelenleg a szőlőtermelés 

nem kifizetődő. A rozs termesztése a támogatás felett 500.000Ft bevételt eredményezett 

volna, a szőlő 2.000.000.-Ft veszteséget eredményezett. A szőlőben pótolni kellene a 

tönkrement tám-rendszert, a permetezés gyomírtás nagyon megdrágult.  
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A 2023 évi költségvetési tervezéskor figyelembe veendő kérdések: a bölcsődei térítési díj 

emelése szükséges, a nyersanyag árak rendkívül megemelkedtek. Sok településen 

gondozási díjat is szednek.  

 

Megszűnt a szálláshely szolgáltatás tevékenység. Járdafelújítási pályázat már nem 

érkezett be a közelmúltban, civil szervezeteket továbbra is támogatni kívánják. 2022. 

évben 2.200.000.-Ft támogatást biztosítottak. A Sportpálya villanyszámlája 1.200.000.-Ft 

volt, ha 12 szeresére drágul, azt nem fogja az Önkormányzat bírni kifizetni.  

 

A KVT média működtetéséről a közeljövőben egyeztetnek a települések 

polgármestereivel. Javasolni fogja, hogy eseti megrendelések esetén bízzák meg 

videofilm készítéssel a céget.  

 

Pályázatok kapcsán tájékoztatta a képviselőket, hogy az iskola energetikai felújítása egy 

kicsit csúszik. A köznevelési intézmények TOP-Plusz pályázata 2-3 év múlva kerül 

kiírásra, ezért az Önkormányzat energetikai fejlesztése is átdolgozásra szorul. A vállalt 

indikátorok 75%-át teljesítik, akkor jár a 100% támogatás, ezért a műszaki tartalmat újra 

kell tervezni. A jelenlegi épületre kell a fejlesztést áttervezni, a ráépítés nélkül.  A 

maradvány összegét úgy néz ki, hogy szociális intézmény korszerűsítésre fogják 

fordítani. A bentlakásos intézmény és a nappali ellátás is megérdemli a korszerűsítést.  

 

A TOP-Plusz pályázat keretében befejeződött a sportpálya játszótér építése. Padok, 

fásítás, ivókút folyamatban van.  

 

A Bölcsődei parkoló folyamatban van, a faluközpontban a játszótér bontását megkezdik. 

A Piac felújítása pályázat elbírálása folyamatban van, a döntés várhatóan az idén 

megszületik.  

 

Az Adventi hétvégéken mindenki kimehet a piactérre, ott lehet főzni, és ünnepelni, az 

Önkormányzat nem szervez csak a 4. hétvégére ünnepséget. Akkor lesz a gyertyagyújtás, 

a kolbászosztás, december 17-én. Helyi fellépők lesznek, szerényen ünnepelnek. A 

karácsonyi díszvilágítást 16 órakor kapcsolják be, és este 23 órakor lekapcsolják.  

 

4. Napirendi pont 

Egyebek 

(Szóbeli előterjesztés) 

 

4/1 „Megyei foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési együttműködések” című 

felhíváshoz csatlakozás.  

 

Nagy András – polgármester – ismertette Képviselő-testület tagjaival a Bács-Kiskun 

Megyei Önkormányzattól kapott ismertető tartalmát. A Felhívás célja egyrészt az eddig 

bevált tapasztalatok és jó gyakorlatok fenntartása és továbbfejlesztése, másrész új 

együttműködés létrehozása és fenntartása a megyei önkormányzatok és a területi 

vállalkozói szféra erőforrásainak optimalizálása. Javasolja, hogy Jászszentlászló Község 

Önkormányzata, mint együttműködő partner a TOP_Plusz-3.1.1-21-BK1-2022-00001 

“Bács-Kiskun megyei Paktum Plusz” projekt megvalósításához együttműködő 

partnerként csatlakozzon.  
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Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta: 

 

 

80/2022. (X.27.) számú határozat 

TOP_Plusz-3.1.1-21-BK1-2022-00001 

“Bács-Kiskun megyei Paktum Plusz” projekt 

megvalósításához csatlakozás 
 

 

H a t á r o z a t  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen 

szándéknyilatkozával kijelenti, hogy Jászszentlászló Község 

Önkormányzata a Bács-Kiskun megyei Paktum Plusz című projekt 

megvalósításához együttműködő partnerként csatlakozni kíván.  

 

Felelős: Nagy András polgármester 

Határidő: Azonnal  

  

Nagy András – polgármester – mivel több hozzászólás nem volt, a Képviselő-testületi 

ülést berekesztette.  

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 

 Nagy András Valentovics Beáta 

 polgármester jegyző 


